
Mihails Simvulidi
Pretendents dalībai Rīgas domes un nevalstisko organizāciju 

sadarbības memoranda īstenošanas padomē



Redzējums par memoranda īstenošanas attīstību

● Ieviest praksi, ka nozares NVO tiek vienmēr aicinātas kā padomdevēji un 
atzinumu sniedzēji domes komitejās, komisijās, darba grupās un 
konsultatīvajās padomēs.

● Paredzēt NVO pārstāvjiem atalgojumu par dalību domes komitejās, komisijās, 
darba grupās un konsultatīvajās padomēs un par atzinumu sniegšanu.

● Nodrošināt, ka NVO ir iesaistītas pašvaldības budžeta pieņemšanas procesā.
● Ieviest ikgadējo NVO anketēšanu, lai noskaidrotu, cik kvalitatīva ir NVO 

iesaiste dažādās domes institūcijās.
● Nodrošināt, ka memoranda padome izskata sūdzības par nepietiekamu vai 

formālu NVO iesaisti un risina šīs problēmas.



Motivācija darbam padomē un savas jomas pārstāvniecībai

● Šobrīd NVO iesaiste lēmumu pieņemšanā gan lēmējvarā, gan izpildvarā bieži 
ir nepietiekama vai formāla. NVO netiek aicinātas daudzās konsultatīvajās 
padomēs.

● Vēlos nodrošināt, ka satiksmes un pilsētvides jomā tiek ņemtas vērā gājēju, 
riteņbraucēju, citu mikromobilitātes rīku lietotāju, sabiedriskā transporta 
lietotāju un invalīdu intereses.

● Man ir liela pieredze NVO darbā: kopš 2012. gada aktīvi darbojos Latvijas 
Riteņbraucēju apvienība, bet 2017. gadā kopā ar domubiedriem nodibināju 
Apvienību “Pilsēta cilvēkiem”. Esmu gatavojis likumdošanas iniciatīvas, 
sniedzis atzinumus par normatīvo aktu un satiksmes organizācijas projektiem.


